
Протокол № 8’23  
 

Засідання  правління садівничого товариства «Струмівка» 

від   «14» листопада 2023 року 

 

Присутні: голова правління  – Павловський Едуард Романович 

Члени правління: 

1.Марцун Надія Василівна, Озерна №108 т(096)1002676 

2. Мельник Сергій Валерійович , Кільцева №328, т. (067) 361-71-52  

3. Домальчук Ярослав Олегович, Електрична №360, т.(099) 505-11-15  

4. Хринюк Тетяна Сергіївна Грушева №1270 , т (096)170-19-33  

5.Чайка Анатолій Петрович, Сніжна №1292 , т (050) 234-59-19  

6. Бойко Михайло  Павлович, Екологічна №764,т (095)037-69-04  

7. Гайдай Віктор Євгенійович, Екологічна №765, т (066) 353-21-18  

8. Хусейн Камар, Екологічна №1167  , т (095)937-27-92 

 

 Бухгалтер: Мірач Тетяна Павлівна 

 

 Відсутні:  
 

1. Соколова Лідія Тимофіївна, Черешнева № 718, т (050) 556-48-35   

2. Бистрик Павло Ростиславович, Водонапірна №764а, т (050)668-87-27  

3.Воробйов Вадим Вікторович, Бузкова №1055, т (099) 553-48-41  

4. Хринюк Тетяна Сергіївна Грушева №1270 , т (096)170-19-33  

5. Лабетік Ігор Сергійович, Кільцева №299, т (095)060-44-82 

 

І.Порядок денний 

1. Виступ голови  СТ «Струмівка» 

2. Звіт членів правління про виконану роботу. 

3. Розгляд заяв. 

4. Розгляд заяви від члена правління Хринюк Тетяни Сергіївни. 

5. Доповідь Чайки Анатолія Петровича по загальних питаннях 

7. Інше 

 

ІІ. Розгляд  питань  порядку денного. 

 1. Доповідав голова СТ «Струмівка» Павловський Е. Р.  

       Поточні роботи – винесено лічильників - 4шт 

       Відновлено ліхтарі - 2шт                   

       Злили воду та підготували до зими 

Поступила пропозиція Чайки А.П. визнати звіт  голови товариства 

незадовільним «за» -«4», «утримались «2», проти «1»   

 2. Звіт членів правління: 

 - Заслухали Хринюк Т.С. щодо проробленої роботи – повідомила про 

формування кошторису третьої КТП  



 -  Заслухали  Хусейн Камара  - щодо тестування ліхтарів на сонячній батареї 

– отримані ліхтарі мають недостатню потужність (5000 люменів)  
 

 

 3. Розгляд заяв про вступ в СТ «Струмівка» на підставі договорів 

купівлі-продажу: 

-    (д.№8) вст.внески сплачено(дог.куп.-прод.) 

-   (д.№719) вст.внески сплачено(дог.куп.-прод.) 

-   (д.№105 ) - без внесків (дог.дарування). 

-  (д.№565)  вст.внески сплачено(дог.куп.-прод.) 

-   (д.№1268) – вст.внески  сплачено(дог.куп.-прод.) 

-  (д.№1383) - вст.внески сплачено(дог.куп.-прод.) 
 

На підключення  1-ф струму: 

-    (д.№949, вул. Весняна) - підключення оплачено. 
 

На підключення  3-ф струму: 

  (д.№1268) 

 

 

 

4. Розгляд заяви від члена правління Хринюк Тетяни Сергіївни. 
 

 

  

ІV. Постановили: 

 

1. Затвердити заяви про вступ в СТ «Струмівка»: 

-   (д.№8)вст.внески сплачено(дог.куп.-прод.) 

-  (д.№719) вст.внески сплачено(дог.куп.-прод.) 

-  (д.№105 )- без внесків (дог.дарування). 

- (д.№565) вст.внески сплачено(дог.куп.-прод.) 

-  (д.№1268)  

– вст.внески сплачено(дог.куп.-прод.) 

- (д.№1383) - вст.внески сплачено (дог.куп.-прод.) 
 

На підключення струму: 

-    (д.№949, вул. Весняна) - підключення оплачено. 

На підключення  3-ф струму: 

-   (д.№1268) – поки не виконувати роботи 

 

 «Затверджено» - за  «8» 

 

 5. Інше:  

5.1.  Щодо дозволів – голові сформувати  додатково запит щодо термінів 

отримання дозволів щодо спеціального водокористування, так як не 



отримали результат подачі  (в ЦНАП 8 серпня 2023)  .  Повідомити членів 

товариства щодо даного питання засобами Viber 
 

5.2. Щодо відключення ділянки  №1227 - Попередити про відключення за 

тиждень та відключити ділянку при не оплаті боргу 

5.3. Хринюк Тетяна пообіцяла встановити третє КТП за рахунок 

постачальника з розстрочкою оплати 12 міс по оплаті. Вартість робіт з 

монтажу та КТП – 1 млн грн.   

Мельник С.В. зауважив що це порушує бюджет товариства 

 

5.4. Щодо власника  ділянки №1460-   - попередити про відключення світла 

через два тижні, так як Власник не є членом товариства  
 

5.5. Розгляд заяви від члена правління Хринюк Тетяни Сергіївни. 

Думки членів правління розділилися :     

 «Проти» - «1» 

«За»  - «5 » 

«Утрималися» - «2 » Мельник , Камар 

Мельником С.В наголошено щодо некоректності даної заяви та відсутності 

законних підстав 

Бойко Михайло   наголосив, що для руху заяви потрібно збір всіх членів 

правління 

Рішення щодо заяви лишити без руху. 

5.6. Відновити скриньку скарг та пропозицій на будці  
 

6.  Чайка А.П. щодо штатного – має зауваження щодо ведення кадрового 

обліку – зробити графік відпусток  
 

 

7. Призначити  наступне засідання правління на 05/12/2023 

 

Виконання та контроль покладається на голову садівничого товариства. 
 

 

 

 

 

 

 

Голова кооперативу                                                        Павловський Е.Р. 
 

 Секретар                                                                          Мельник С.В. 
 


